

SKEMA JAWAPAN UNTUK MENENGAH 4 EKSPRES

TAHUN	2017
PEPERIKSAAN	Peringkat O
PERINGKAT	Men 4 Ekspres

IMBUHAN: BAHAGIAN A1 (10 MARKAH)

1	pengumuman (apitan)	2 markah
2	sepanjang (awalan)	2 markah
3	didapati (apitan)	2 markah
4	merupakan (apitan)	2 markah
5	siasatan (akhiran)	2 markah

PERIBAHASA: BAHAGIAN A2 (5 MARKAH)

6	(A) alah bisa tegal biasa	1 markah
7	(E) baik membawa resmi ayam betina	1 markah
8	(G) genggam bara api biar sampai jadi arang	1 markah
9	(J) jika tidak dipecah ruyung, di mana boleh mendapat sagunya	1 markah
10	(B) belayar sampai ke pulau	1 markah

PROSEDUR KLOZ: BAHAGIAN A3 (5 MARKAH)

11	daerah (KN)	1 markah
12	mendorong (KK)	1 markah
13	lembab (KS)	1 markah
14	dimiliki (KK)	1 markah
15	talian (KN)	1 markah

KEFAHAMAN OBJEKTIF: BAHAGIAN B (10 MARKAH)

16	C	1 markah
17	B	1 markah
18	B	1 markah
19	C	1 markah
20	D	1 markah

SKEMA JAWAPAN UNTUK MENENGAH 4 EKSPRES

KEFAHAMAN SUBJEKTIF: BAHAGIAN C (30 MARKAH)		
21	- Apakah yang menyebabkan Hanis untuk mengusap perutnya? Bau wangi pisang yang digoreng ibunya, aroma masakan itu mengapung terus dari dapur ke ruang tamu	3 markah
22	- Mengapakah berat badan Hanis semakin meningkat? Berat badannya naik mendadak akibat selera makannya yang meningkat itu dan bukan dia tidak cuba mengawalinya, namun seleranya memang gagal dikekang.	3 markah
23	-Nyatakan sebab utama Hanis ke kafe siber. Banyak membaca, banyak hal tentang kemasukan ke universiti perlu dibaca melalui internet	3 markah
24	-Nyatakan dua perkara yang dilakukan Hanis untuk menunjukkan kasih sayangnya terhadap ibunya Hanis membalas ibunya dengan pelukan dan ibunya dicium di pipi setelah menerima wang daripada ibunya.	3 markah
25	Pengetahuan Ibu terbatas pada aktiviti kerja dan rumahnya semasa menunggu keputusan Peringkat 'A' Hanis. Jelaskan pernyataan tersebut serta bukti-bukti. Penjelasan 1: Ibunya tidak mengetahui tentang hal ehwal Hanis semasa Hanis berada di luar rumah kerana terlalu sibuk bekerja. Bukti 1: Dunia ibunya hanya sekolah rendah tempat dia bekerja selama 12 jam dan tidak mendedahkan Ibu dengan banyak hal dunia. Penjelasan 2: Ibunya bergantung kepada Hanis untuk segala maklumat yang penting. Bukti 2: Apa saja yang dikatakan Hanis diterima bulat-bulat atas dasar percaya dan kasih.	5 markah
26	Setujukah kamu bahawa ibu Hanis mengambil keputusan yang tepat untuk tidak membenarkan Hanis bekerja sambilan? Jelaskan jawapan kamu serta bukti-bukti bagi menyokong jawapan kamu. Setuju Penjelasan1:Ibunya mahu Hanis fokus kepada pelajaran agar berjaya dalam pelajaran Bukti 1: Keputusan PSLE, Peringkat 'O' dan 'A' cemerlang dengan rekod 4A, 7A dan 5A. Kini Hanis di ambang menunggu keputusan untuk melanjutkan pelajaran. Penjelasan 2: Ibunya amat menyayangi Hanis dan tidak mahu Hanis dibebankan dengan pekerjaan. Bukti 2: Hanis ditatang bagai minyak yang penuh dari kecil hingga kini. Dia tidak mahu Hanis memikul beban keluarga dengan keluar bekerja	5 markah
27	mengusap: mengurut (baris 2)	2 markah
28	bangkit : timbul (baris 4)	2 markah
29	mengetis: mencuit (baris 7)	2 markah
30	halakan : belanjakan/habiskan (baris 9)	2 markah